



Lexique Flag/Phrasal verbs

idéal pour travailler les prépositions: put your belt ON, put your belt OFF. Good morning (afternoon) kids ! Good morning (afternoon) teacher!

Champ d'application	English glossary	Lexique français
Vocabulaire spécifique	team vest belt flag refery opponent partner cone on your right, on your left	équipe maillot, chasuble ceinture drapeau arbitre adversaire partenaire cône/coupelle sur ta droite, sur ta gauche
Ordres préparatoires	Come here! Be quiet and listen! Are you ready? Line up! Two by two! Line up with your team! Form a line Hurry up! Move on! Quick quick!	Viens ici! Venez ici! Taisez-vous et écoutez! Etes-vous prêts? Mettez-vous en rang! Deux par deux! Rangez-vous par équipe Mettez-vous en rang! Dépêchez-vous! Avancez ! Vite vite!
Ordres dans le jeu	Ready! Get ready! Put your belt on Put your belt off Take/pull the flag Put your flags on your belt again Pick up your flags Put your belt out of the playing area Be careful with your friend/with others Throw the ball Put your feet at each side of the cone Catch the ball Don't grab the jacket Don't grab the belt Don't dive Don't block Don't protect your flage/Don't hide... One point for the Indians It is not allowed!	Vous êtes prêts? Préparez-vous! Mettez votre ceinture Posez votre ceinture Prenez le drapeau Remettez vos drapeaux sur votre ceinture Récupérez vos drapeaux Posez la ceinture à l'extérieur du terrain Faites attention à vos camarades/aux autres Lancez la balle Mettez les pieds de chaque côté du cône Attrapez la balle Ne pas saisir le maillot Ne pas saisir la ceinture Ne pas plonger Ne pas bloquer Ne pas protéger son drapeau Un point pour les Indiens Ce n'est pas permis/autorisé
Compliments/ encouragements	Well done! Good job! You're doing well! Excellent/ That's great! That's super! Try again! Go on ! Go, go, go! Let's go ! Go ahead!	Bien joué! Bon travail! Essaie encore! Vas-y !
Fin de partie	Anything to say? Any comment? Are you tired? Are you thirsty? See you soon! Thank you for your time!	Avez-vous quelque chose à dire? Es-tu/Etes-vous fatigué (s)? As-tu soif? A la prochaine! Merci pour votre participation!